
 

Protokół Nr XV/2020 
z obrad XV sesji Rady Powiatu VI kadencji, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Nidzicy, Pl. Wolności 1 
w dniu 28 stycznia 2020 r. 

 
Ad.1 
Przewodniczący Rady – p. Andrzej Bróździński o godz. 11:06 otworzył XV sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy VI kadencji. Przywitał radnych oraz zebranych gości. Listy obecności stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. Następnie poinformował, że sesja Rady Powiatu jest 
transmitowana. Uczestnicząc w niej, obecni wyrażają zgodę na publikowanie wizerunku oraz 
przetwarzanie danych osobowych.  

p. Andrzej Bróździński, na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 
radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący stwierdził, że materiały sesyjne zostały radnym dostarczone w statutowym 
terminie. Przeczytał porządek obrad, a następnie zapytał, czy są do niego uwagi? 

Zmian do porządku obrad nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad.  Wynik głosowania: 13- 

„za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie Starosty Nidzickiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego 

za 2019 r. 
6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady Powiatu w 2019 r. 
7. Przedstawienie planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu na 2020 r. 
8. Sprawozdania stałych komisji Rady Powiatu z działalności w II półroczu 2019 r. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie,  
2) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy ul. Jagiełły 1, 13-100 Nidzica,  
3) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Nidzicy przy ul. Jagiełły 3, 
13-100 Nidzica,  

4) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie.  

 10. Wnioski radnych i sprawy różne. 
 11. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 2. 
Uwag do protokołu z ostatniej sesji nie było. Wynik głosowania: 14- „za”, 0 – „przeciw”, 0 

– „wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3. 
Starosta Marcin Paliński złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu 

Powiatu. Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. Stanowi ono zał. nr 3 i 4 do niniejszego 
protokołu. 



 

Następnie Starosta wręczył radnemu Dariuszowi Szypulskiemu (nieobecnemu na 
poprzedniej sesji) podziękowania za współpracę  i zaangażowanie w pracach komisji i Rady.  Dodał, 
że liczy na współpracę w kolejnych latach. 

 
p. Jacek Jankowski zapytał o konkurs w ramach RPO, gdzie o środki aplikować będą nasze 

placówki, na czym on polega i czy dotyczy  szkół zawodowych? 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że to są projekty na dodatkowe zajęcia dla liceów na 

rozwój kompetencji kluczowych uczniów. Wnioski opracowano na podstawie diagnoz  
sporządzonych przez szkoły. W ramach projektu mogą się kształcić również nauczyciele. 

 
p. Jacek Jankowski zauważył, że zmieściliśmy się w ramach średnich wynagrodzeń dla  

nauczycieli w roku 2019. Rozumie, że nie będziemy musieli płacić wyrównania wynagrodzeń w 
2020 r. z tego tytułu.  

p. Jolanta Tymińska potwierdziła.  
 
p. Ewa Krzyżewska poprosiła o rozwinięcie zagadnienia utworzenia nowego kierunku -

Cyberbezpieczeństwo - w Zespole Szkół Ogólnokształcących.  
Pan Starosta odpowiedział, że jest to naprawdę świeża sprawa, przedstawiona przez 

Dyrektora na ostatnim posiedzeniu Zarządu. Zarząd wstępnie wyraził deklarację 
wspófinansowania utworzenia tej klasy. To będzie jedna klasa na województwo. Liczba szkół jest 
duża. Czekamy na szczegółowe informacje Ministerstwa Obrony Narodowej. Jak się pojawią, to 
radni będą informowani. Poprosił p. Jolantę Tymińską o uzupełnienie informacji.  

p. Jolanta Tymińska podkreśliła, że to naprawdę świeżutka sprawa. Fax dyrektor przedstawił 
Zarządowi zaraz po otrzymaniu. Kuratorium do szkół przesłało informację. Zaznaczyła, że analizie 
podlegają 3 ostatnie lata wyników maturalnych z matematyki, fizyki. Szkoła musi osiągać co 
najmniej 75% zdawalności.  

p. Ryszard Kumelski zapytał, czy Zarząd tę możliwość utworzenia klasy rozpatrywał na 
posiedzeniu przed terminem komisji, czy po niej. 

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że przed. 
p. Ryszard Kumelski apelował, żeby Komisja Oświaty dowiadywała się o takich sprawach na 

posiedzeniach komisji. 
 
Ad. 4.  
Interpelacji nie było. 
 
Ad. 5. 
p. Witold Szempliński – inspektor w Wydziale Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania 

Kryzysowego w Starostwie Powiatowym w Nidzicy przedstawił sprawozdanie Starosty Nidzickiego 
z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego za 2019 r. Stanowi ono zał. nr  5 do 
niniejszego protokołu. 

Uwag i pytań nie było. 
 
Ad. 6. 
p. Andrzej Bróździński przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Powiatu w 2019 r. Stanowi 

ono zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 
Uwag i pytań nie było. 
p. Dariusz Szypulski  zwrócił uwagę, że nie bardzo widzi celowość czytania wszystkich 

uchwał. Wystarczy ogólnie podać ich ilość. Jeśli jednak tak szczegółowo, to na piśmie wystarczy 
radnym przekazać do wiadomości. 

p. Andrzej Bróździński odpowiedział, że zwyczajowo przyjęta była taka forma sprawozdania. 
Jeśli jest takie życzenie, to chętnie je trochę skróci. 



 

Uwag odnośnie sprawozdania nie było. 
  
Ad. 7. 
p. Joanna Szczepkowska przedstawiła plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu 

i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2020 rok. Stanowi on zał. nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

Uwag i pytań nie było. 
 
p. Ryszard Kumelski przedstawił plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie na 2020 rok.  
Uwag i pytań nie było. 
 
Do obrad dołączył radny Mateusz Budka, a z dalszego ciągu sesji zwolnił się radny p. Marek Borowy.               

Odtąd w sesji uczestniczyło 14 radnych. 
 
Ad. 8. 
p. Joanna Szczepkowska przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w II półroczu 2019. 
Stanowi ono zał. nr 9 do niniejszego protokołu. 

p. Mateusz Budka dopowiedział, że komisja rozmawiała o kwestii mierników powietrza. Był 
wniosek o zamontowanie dodatkowego miernika w Nidzicy. Poinformował, że Burmistrz 
przychylił się do wniosku i dodatkowy czujnik zostanie zamontowany na ul. Żwirowej. Pozostaje 
kwestia udostępnienia pomiarów online, ale pewnie będzie. Podziękował za realizację wniosku. 

Więcej uwag i pytań nie było. 
 
p. Ryszard Kumelski złożył sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie w II półroczu 2019 r. Stanowi ono zał. 
nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uwag i pytań nie było. 
 
p. Zbigniew Słupski złożył sprawozdanie z działalności w II półroczu 2019 r. Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu. Stanowi ono zał. nr 11 do niniejszego protokołu. 
Uwag i pytań nie było. 
 
p. Grzegorz Mróz złożył sprawozdanie z działalności w II półroczu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu. Stanowi ono zał. nr 12 do niniejszego protokołu. 
Uwag i pytań nie było. 
 
Ad. 9.1) 
p. Agnieszka Szczepkowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 

skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie. Dodała, że załącznikiem do 
uchwały jest odpowiedź na skargę. Szczegóły zostały omówione na posiedzeniach komisji stałych, 
dlatego prosiła o przegłosowanie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przekazania 
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie. Wynik głosowania: 14 - „za”, 0 – 
„przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XV/107/2020 w sprawie 
przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie została 
podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 



 

Ad. 9.2) 
p. Jolanta Tymińska przeczytała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji 

Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy ul. 
Jagiełły 1, 13-100 Nidzica. Dodała, że był on omawiany na posiedzeniach komisji stałych. 

Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 
Nidzicy ul. Jagiełły 1, 13-100 Nidzica. Wynik głosowania: 14 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – 
„wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XV/108/2020 w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Nidzicy ul. Jagiełły 1, 13-100 Nidzica została podjęta. Stanowi ona 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9.3) 
p. Jolanta Tymińska przeczytała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji 

Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących 
im. Stanisława Staszica w Nidzicy przy ul. Jagiełły 3, 13-100 Nidzica. Dodała, że był on omawiany 
na posiedzeniach komisji stałych. 

Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Nidzicy przy ul. Jagiełły 3, 13-100 Nidzica. Wynik 
głosowania: 14 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania 
stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XV/109/2020 w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Nidzicy przy ul. Jagiełły 3, 13-100 Nidzica 
została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9.4)  
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że kolejny projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie jest dokładanie tej samej treści, co poprzednie. Dodała, że był 
on omawiany na posiedzeniach komisji stałych. 

Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie. Wynik głosowania: 14 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – 
„wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XV/110/2020 w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad. 10. 
p. Dariusz Szypulski wyciągnął wnioski na przyszłość w stosunku do Sprawozdania z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa. Stwierdził, że najbardziej interesowałby, jakie są zagrożenia. 
Dobrze byłoby, gdyby takie informacje do radnych wpłynęły.  Jest mapa zagrożeń na stronie Policji, 
problemów jest dużo. Częstokroć są to drobiazgi, do których się trochę przyzwyczailiśmy, jak na 
przykład parkowanie pojazdów w poprzek ulic osiedlowych.  



 

Starosta Marcin Paliński stwierdził, że będziemy przesyłać sprawozdania Komendy 
Powiatowej Policji. 

p. Dariusz Szypulski zaznaczył, że chciałby znać wnioski z posiedzeń Komisji 
Bezpieczeństwa. Do Starosty zwrócił się, aby trzymał pieczę nad tym, żeby działania Komisji 
przynosiły wymierne korzyści na przyszłość. 

Następnie radny Szypulski zabrał głos w sprawie braku oświetlenia zjazdu z trasy E7 do 
Nidzicy, jadąc z Warszawy. Chodzi o pierwsze główne skrzyżowanie. Proponował zamontowanie 
chociaż jednej lampy, żeby zwiększyć bezpieczeństwo. 

Dalej p.  Dariusz Szypulski  zabrał głos w kwestii promocji powiatu, której efekty są 
niewielkie. Poinformował o wyprodukowanych przez ks. Przemka Kaweckiego  filmach. 
Proponował wykorzystać tę działalność i wspomóc. Filmy dotyczą wszystkich gmin z terenu 
Powiatu. 

p. Paweł Bukowski zaznaczył, że próbuje ustalić termin komisji, na który zaprosi ks. 
Kaweckiego. 

p. Mateusz Budka dodał, że jest to historyczny kanał na Youtube , mówiący o wielu miejscach 
w Polsce, w tym również o Powiecie Nidzickim. 

p. Dariusz Szypulski uściślił, że kanał nazywa się Mazurskie Tajemnice i zawiera co najmniej 
10 odcinków z terenu powiatu.  

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że Wiceprzewodniczący Rady porozmawia o tej sprawie z 
ks. Kaweckim i uważa, że coś pozytywnego pewnie się uda. 

 
p. Ryszard Kumelski poinformował, że Komisja Oświaty wnioskowała do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o oświetlenie. Odpowiedź otrzymała. Stwierdził, że jest nam przykro, ale chyba 
jeszcze będziemy się odwoływać. Piszą, że my mamy wszystko finansować. Odpowiedzi są. Może 
działać wspólnie w stosunku do Zarządu Dróg Wojewódzkich – proponował. Obie komisje 
wystosowały pisma, ale Komisja Budżetu jeszcze nie otrzymała odpowiedzi. Uważa, że trzeba się 
spotkać z Burmistrzem., bo odpowiadają, że zarządca za to odpowiada. 

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że były wstępne rozmowy z Burmistrzem w tej 
sprawie. Stwierdził, że jeśli się nie porozumiemy z ZDW, to na własnym podwórku to załatwimy. 
Wstępnie gmina deklarowała, że zakupi 2 lampy fotowoltaiczne.   

p. Andrzej Bróździński wstępnie zaprosił Przewodniczących Komisji Oświaty i Komisji 
Budżetu na to spotkanie.  

 
p. Dariusz Szypulski  wspomniał, że na Komisji Budżetu prosił Starostę o przekazanie 

wniosku o utrzymanie czystości przy drogach w mieście. Na ul. 1 Maja śmieci są chyba przed okna 
wyrzucane. Zwrócił uwagę na zaśmiecenie posesji przy budynku, na którym jest tablica pamiątkowa 
Urzędu Bezpieczeństwa. Z koszy się wysypują śmieci. Wizerunek tego miejsca jest przykry, bo 
znicze nie są sprzątnięte. Służby mogłyby zwrócić się o uporządkowanie ulic Kosińskiego, 
Pocztowej, gdzie jest tragicznie dużo śmieci. 

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że Zarząd Dróg Wojewódzkich to nie jedyny 
problem. Na żadnym spotkaniu nie pojawia się przedstawiciel ZDW. Zwróciliśmy się do Marszałka 
o wskazanie przedstawiciela do kontaktu, bo jest wiele problemów, których bez ich udziału nie 
jesteśmy w stanie rozwiązać.  

p. Ewa Krzyżewska zapytała dyr. PZD, kiedy zakończy się przebudowa drogi Sławka Wielka 
– Kozłowo. 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że uporządkowane i skorygowane zostaną pobocza, a w maju 
zostanie wykonane podwójne powierzchniowe utrwalenie. 

  
Ad. 11. 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady o godz. 13:08 zamknął XV sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy. 



 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:       Przewodniczący Rady  

 M. Jarka        /-/Andrzej Bróździński 
 

 


